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Protokoll Medlemsmöte 2024-06-08 

Plats: Boulehuset Tid: kl.13.00 

Ordförande inledde mötet med att tacka för väl utfört arbete under dagen. 

1. Återrapportering från städgrupperna 

• Lag Norr  
o Återstår Plattläggning soptunnor samt målning av knutar Boulehuset 
o Kruka/stor burk till fimpar till Syrengången efterlystes. Om någon har någon 

kruka/stor burk att undvara fyll den med lite sand och sätt ut den. 

• Lag Söder 
o Arbetet avbrutet rabatten vid flaggstång pga. av kaninbo/kaninungar 
o Avvaktar med numrering av p-platser längs staketet till stuga 5 då Jonas 

önskar måla stolparna uppmärkning sker. 
o Stuga 11:a upplever att lampan på södra parkeringen lyser för starkt in på 

deras tomt + att Jonas rapporterade att duvor ”tyngt” ner lampan. Lennart 
följer upp. 

• Lag Mitt 
o Avloppsbrunn och spolbrunnar i Syrengången inspekterade - inget att 

anmärka 
o Uppmanar alla att leta upp och frilägga sin spolbrunn 

2. Info från Kommunen – om sådan finns 

• Ingen info 

• Informationen som har spridits om att Mellanköpingevägen skulle breddas är 
felaktig. Lennart har varit i kontakt med kommunen och kan dementera 
uppgifterna – finns inga sådana planer. 

3. Påminnelse - häckklippning/ogräsrensning  

• Styrelsen kommer att mäta alla häckar ut mot gångarna vid inspektionen v 27. 
Är häcken högre än 180 cm kommer tillsägelse att skickas ut, sker inte rättelse 
skickas varning om uteslutning ur föreningen. 

4. Påminnelse – håll snyggt och ansat på tomten 

• Styrelsen kommer även att kika på alla trädgårdar vid inspektionen v 27. Här 
gäller att tomten skall vara vårdad och ansad. Om så inte är fallet kommer 
tillsägelse att skickas ut, sker inte rättelse skickas varning om uteslutning ur 
föreningen. 
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5. Årsmöte 

• Utvärdering 

• Några ifrågasatte varför vi hade extern ordförande/sekreterare och 
tyckte att ordförande inte till fullo klarade jobbet. Dock tyckte man 
att sekreteraren gjorde ett utmärkt jobb. 

• Det konstaterades att svårigheten att leda mötet uppstod när man 
kom till motionerna, där en del inte var formulerade som förslag och 
därför svåra att omformulera till en fråga att rösta om 

• Eventuella frågor kring/från årsmötet 

• Inga frågor 
6. Ordet är fritt 

• Vi är dåliga på att sopsortera och skärpning måste ske. Endast restavfall får 
kastas i soptunnorna. Kartonger, tidningar, glas och plast osv skall sopsorteras 
och lämnas på kommunens återvinningsstationer.  

• Det har observerats att ”utomstående” använder våra soptunnor. Här måste vi 
alla hjälpas åt och säga till om vi ser någon obehörig kasta sopor i våra tunnor. 

• Stefan (vän till stuga 4) o Lennart Johansson skall kika på en av de 
dagvattenbrunnar som sjunkit för att utröna vad som kan göras. 

• Johan Nilsson kommer att ta över grönskötseln efter Åke Olsson som skall 
flytta från Gyllefred 

7.  Nästa möte – nästa städdag. 

 

Trelleborg 20224-06-08 

Gunilla Ekström    

Vid pennan 


